
Stighs Bys Samfällighetsförening

Mötesprotokoll 2022-04-12

Närvarande
Daniel Tegnér
Mattias Dahl

Daniel Örneling

Karl Mellerup
Peter Jensen

1. Mötets öppnande

Ordtörande

Styrelseledamot

Styrelseledamot

Suppleant

Suppleant

Ordförande öppnar mötet och hälsar alla välkomna.

2. Val av sekreterare

Daniel Örneling väljs till sekreterare.

3. Val av iusterare

Mattias Dahl väljs till justerare av protokollet.

4. Fastställande av dagordning m.m.

Dagordning fastställes.

5. Gästparkering
Skylten är tillRilligt nedtagen över vintern då den höll på att blåsa bort i en av de sista

stormarna. Den ligger i Daniel Ö's garage över vintern i väntan på ny plint som ska gjutas.

Denna plint skall fixas innan årsstämman.

6. Förberedelser infir årsstämman
Inför stämman har vi ett antal punkter att fÖrbereda. Dessa är nedanstående med

efterföljande ansvarig ledamot.

Årsstämma häfte - Daniel Tegnér

Verksamhetsberättelse - Daniel Tegnér

Inkomst- och utgiftstat — Daniel Ö / Mattias

Kallelse — Daniel Ö

Revisorsberättelse - Hanna Sjöberg

Vi beslutar om att föreslå en årsavgift på 900kr/år på stämman.

Datum för årsstämman beslutas till 19.00 onsdag juni på samma plats som

föregående år, runda gräsplätten öster om Sänghs by.

Styrelseledamot ska väljas en på ett år och en på två år. Daniel T och Mattias perioder

löper ut till stämman.

Suppleant ska väljas två på ett år vardera

Ordförande på ett år

Revisor och revisorssuppleant ska väljas på ett år vardera.

Vi hör oss för på stämman om vilka som är intresserade av att vara med i styrelsen.



7. Styrelsens sammansättning med bank etc.
Mattias Dahl behöver läggas till på internetbanken så att han fir access till våra konton. DanielÖrneling hör med Swedbank vad som behövs för att m till detta.

Vi ska även kontakta Lantmäteriet för att uppdatera information om vilka som ingår istyrelsen. Daniel Tegnér ordnar en blankett till Lantmäteriet som sedan Kalle skriver ut.Daniel Tegnér postar sedan till Lantmäteriet.

8. Hastigheten på gatan

Frågan om hög hastighet på gatan lyfts igen. Daniel Ömeling nämner ett förslag om att
asfaltera permanenta hinder, men har ingen insikt i vad det i så fall skulle kosta. Vi beslutar att
ha kvar denna punkt på agendan fbr vidare diskussion. Daniel Örneling kollar med nära
bekant som har liknande hinder på sin gata för att m en prisuppgift.

9. Gatlyktan utanmr nr 18

Karl har kontaktat reparatör som kommer ut i vecka 11 för att fixa denna. Han passar
dessutom på att fråga om möjligheter att byta ut mot led. Detta har fortfarande inte fixats med
från hänger kvar.

C 10. Nästa styrelsemöte

Nästa möte bokas in 17 maj kl. 18. Daniel Tegnér skickar kallelse med möteslänk.

11. Avslutning

Ordförande avslutar mötet och tackar deltagarna.

Vid protokollet

Daniel Ömeling

Justeras

Matti ahl


